

Tooth Whitening System
Système de blanchiment dentaire

Keep out of the reach of children
Tenir hors de portée des enfants

Patient Instructions for Use:

1. Brush teeth before each application of Fluorescent™.
2. Remove syringe cap and fill bleaching gel into trays using 1/3 to 1/2 of syringe.
3. Place whitening gel in the face-side of each tooth space in the deepest part of the tray. Use only tear-drop size of gel.
4. Gently place tray over teeth and allow any excess gel to escape.
5. Remove any excess gel in gum area with toothbrush.
6. Rinse mouth and do not swallow.
7. Tray can be worn at any time during the day. Some sensitivity is expected. If severe sensitivity occurs, stop usage and discuss with your doctor.
8. After each application, remove tray and rinse with cool water. Use toothbrush to remove gel.
9. When not using tray, store in case provided.

Recommended Wear Time

10%: 8-10 hours per day

16%: 4-6 hours per day

22%: 2-4 hours per day

Consignes d'utilisation destinées aux patients:


1. Se brosser les dents avant chaque application de Fluorescent™.
2. Retirer le capuchon de la seringue et remplir les gouttières de gel de blanchiment à l'aide d'une seringue remplie entre 1/3 et 1/2.
3. Appliquer le gel de blanchiment sur la face vestibulaire à l'intérieur de chaque dent à l'endroit le plus profond de la gouttière. La quantité de gel ne doit pas excéder la taille d'une goutte.
4. Positionner doucement la gouttière sur la dent et veiller à ce que les excédents de gel soient éliminés immédiatement.
5. Retirer tout excédent de gel sur la gencive à l'aide d'une brosse à dents.
6. Rincer la bouche et ne pas avaler.
7. Il se peut que la gouttière s'use à tout moment au cours de la journée. Ce type de traitement entraîne souvent des sensibilités. En cas de sensibilité intense, ne plus utiliser le produit et en discuter avec le médecin traitant.
8. A l'issue de chaque application, retirer le plateau et rincer à l'eau froide en une brosse à dent pour éliminer le gel.
9. Toujours stocker la gouttière dans le boîtier fourni lorsqu'elle n'est pas utilisée.


Recommandé temps de vêtements

10%: 8-10 heures par jour

16%: 4-6 heures par jour

22%: 2-4 heures par jour

 **WARNING**
Causes serious eye damage. Avoid contact with the skin and eyes. Wash thoroughly after handling. Prevent entry into waterways, sewers, basements or confined areas. Contain and collect spillage with non-combustible absorbent material and place in container for disposal according to local/national regulations. Not considered a hazardous waste according to Federal regulations. This material could become hazardous if the discarded material comes in contact with a hazardous waste. Clean any contaminated surface thoroughly. **FIRST AID: IF IN EYES:** Rinse immediately with plenty of water, also under the eyelids, for at least 15 minutes. Keep eye wide open while rinsing. **IF ON SKIN:** Wash off immediately with soap and plenty of water. **IF INGESTED:** Do not induce vomiting. Rinse mouth, Drink plenty of water. **Specific treatment:** Immediately call a Poison Control Center or doctor/physician. **FIRE: In case of fire:** Use extinguishing measures that are appropriate to local circumstances and the surrounding environment. **CAUTION:** Use of water spray when fighting fire may be inefficient.





FLUORESCENT™

Tooth Whitening System

Système de blanchiment dentaire

Whitening Precautions:

1. Household bleach should never be used to bleach teeth.
2. If pregnant, do not use Fluorescent™.
3. Keep out of direct sunlight and heat. Do not freeze.
4. Teeth with crowns or fillings do not react to whitening gel.
5. Avoid citrus fruits and juice during the process, since it may increase sensitivity.
6. Contact your dentist for any questions regarding usage of Fluorescent™.
7. Avoid eating, drinking or smoking while wearing custom trays.
8. Coffee, tobacco, and other products can re-stain your teeth.
Ask your doctor about touching up teeth with Fluorescent™ Refill Pack.
9. Do not swallow whitening gel.
10. Tooth area along the gum line may take longer to whiten, as this area is naturally darker.
11. If gum or tooth sensitivity occurs, contact your dentist for instructions.
12. Continue regular check-ups and cleanings after whitening process.
13. A purple color may appear in the tray after bleaching teeth.
This is due to silver fillings and has no effect on the bleaching process.
14. Dispose remainder of whitening gel once the process is complete.
15. Keep Fluorescent™ out of reach of children.

Précautions relatives au blanchiment dentaire:

1. Ne jamais utiliser d'eau de javel pour blanchir les dents.
2. Ne pas utiliser Fluorescent™ pendant la grossesse.
3. Tenir à l'abri des rayons du soleil directs et de la chaleur. Ne pas congeler.
4. Le gel de blanchiment n'aura aucun effet sur les dents comportant des couronnes/obturations.
5. Eviter les agrumes et jus de fruits acidulés pendant le traitement afin de ne pas augmenter la sensibilité.
6. Contacter le dentiste pour toutes questions concernant l'emploi du Fluorescent™.
7. Ne pas manger, boire ou fumer lorsque les gouttières individuelles sont placées sur vos dents.
8. Le café, le tabac, le vin et autres produits peuvent tâcher vos dents à nouveau. Pour des retouches dentaires, demander des renseignements au médecin sur Fluorescent™ Refill Pack.
9. Ne pas avaler le gel de blanchiment.
10. Le blanchiment de la zone dentaire le long de la gencive peut prendre plus de temps en raison de sa couleur naturelle plus foncée.
11. Si une sensibilité survient au niveau de la gencive ou de la dent, contacter le dentiste pour connaître les mesures à prendre.
12. Prendre des rendez-vous de suivi et de détartrage régulièrement après le traitement de blanchiment.
13. Il est possible que la gouttière devienne violette après le blanchiment des dents en raison des obturations en argent. Ceci n'aura aucun effet sur le traitement de blanchiment.
14. Eliminer le reste du gel de blanchiment une fois le traitement terminé.
15. Tenir Fluorescent™ hors de portée des enfants.

RxOnly — For dental use only.

CAUTION: U.S. Federal law restricts this device to sale by or on the order of a dental professional.



Emergo Europe
Prinsessegracht 20
2514 AP The Hague
The Netherlands



VISTA DENTAL PRODUCTS

2200 South St., Racine, WI 53404

Toll Free 1-877-418-4782 1-262-636-9755

Appel gratuit +1-877-418-4782 +1-262-636-9755

www.vista-dental.com Made in USA Fabriqu  aux Etats-Unis

504300P-I-V-71-ENGFRA (4)